
Z Á P I S 

 23. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 14. prosince 2021 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče OVRR 

MěÚ 

Jednání 23. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Územní plán města 

2. Termíny jednání RM v roce 2022 

3. MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 

4. Pozemky, smlouvy 

a) OOSM/80/2021 – Starokatolická církev ČR, farnost Soběslav – pronájem nebytových 

prostor na terase domu čp. 110 

b) Spilka a Říha, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 2 (stavební úpravy MŠ Nerudova) 

5. Různé 

Přerušení činnosti školních družin ZŠ a provozu MŠ v době vánočních prázdnin 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 22. jednání RM ze dne 30. listopadu 

2021 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Michal Turek a Mgr. Michal 

Pánek.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Územní plán města 

Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí oddělení územního plánování a památkové 

péče OVRR  MěÚ, která byla přítomna jednání RM 

Příloha: Změna č. 2 ÚP Soběslav – postup pořízení 

V souvislosti s probíhající změnou č. 2 Územního plánu města Soběslav předložena 

informace o došlých připomínkách k uvedené změně a dalších postupových krocích. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/264/2021. 

2.  Termíny jednání RM v roce 2022 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Termíny jednání Rady města Soběslavi v roce 2022 – návrh 

Předložen návrh termínů jednání Rady města Soběslavi v roce 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/265/2021. 

3.  MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/29/2021 

V souvislosti s vybavením nové přípravné kuchyňky gastro technologií předložena žádost 

ředitelky MŠ Nerudova Bc. Evy Kuklové o schválení změny odpisového plánu pro rok 2021. 
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Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/266/2021. 

4.  Pozemky, smlouvy 

Starokatolická církev v ČR, farnost Soběslav – pronájem nebytových prostor na terase 

domu čp. 110 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/80/2021 

Předložen návrh výše uvedené nájemní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/267/2021. 

Spilka a Říha, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 2 (stavební úpravy MŠ Nerudova) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Soupis víceprací 

V souvislosti s dokončením stavebních úprav MŠ Nerudova předložen soupis dodatečně 

objednaných prací spolu s návrhem na uzavření dodatku č. 2 k SOD. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/268/2021. 

5.  Různé 

Žádost o dotaci z programu Ministerstva pro místní rozvoj – akce „Obnova místních 

komunikací K Libouši a Na Pískách v Soběslavi“ 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: KT/38/2021 

Předložena žádost o souhlas s podáním žádosti o dotaci na výše uvedenou akci. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/269/2021. 

Senior-dům Soběslav – změna rozpočtu č. 1 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Návrh změny rozpočtu č. 1 na rok 2021 

Předložen návrh změny č. 1 rozpočtu Senior-domu Soběslav na rok 2021 zpracovaný 

ředitelkou Ing. Z. Petráskovou. Důvodem předložení návrhu je obdržení mimořádné dotace ve 

výši 4.286.135 Kč na pokrytí zvýšených nákladů souvisejících s řešením epidemie covid-19. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/270/2021. 

MŠ Duha – žádost o souhlas s ponecháním části provozního příspěvku účelově určeného 

(realizace projektu „Zahrada sedmi barev“) 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 

Příloha: Žádost o souhlas s ponecháním části provozního příspěvku účelově určeného 

Předložena výše uvedená žádost. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/271/2021. 

Bytová komise RM – přenechání městských bytů 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: OOSM/81/2021 

Předloženo doporučení bytové komise ze dne 14. 12. 2021. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/272/2021. 
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Strabag, a. s., provozní jednotka Soběslav – dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo na akci 

„Oprava chodníků Soběslav 2021 – 1. etapa" 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen výše uvedený návrh dodatku, kterým dochází k posunu termínu dokončení části 

prací. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/273/2021. 

Přerušení činnosti školních družin ZŠ a provozu MŠ v době vánočních prázdnin 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/28/2021 

Předložena informace o přerušení činnosti školních družin základních a mateřských škol 

v Soběslavi v době vánočních prázdnin v termínu od 23. 12. 2021 do 2. 1. 2022. Rada města 

vzala informaci na vědomí a s přerušením provozu škol souhlasila. 

Dále RM vzala na vědomí informaci starosty města týkající se: 

 Jednání s novou zubní lékařkou, která je připravena k zahájení praxe v budově 

polikliniky na jaře příštího roku. V této souvislosti RM souhlasila se zakoupením 

zubařského křesla do uvedené ordinace. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o jednání Komise kultury, školství a cestovního ruchu RM 

uskutečněného 8. 12. 2021 a upřesnění kulturních akcí pořádaných v rámci 4. adventní 

neděle 19. 12. 2021 a 29. 12. 2021. 

 Informovala o jednání Finančního výboru ZM dne 6. 12. 2021. 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:30 hodin.  

 

 


